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Pan 

Krzysztof Rąkowski

Przewodniczący Rady Miejskiej

w Pabianicach

W  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  Pana  Antoniego

Hodaka z dnia  9.10.2022r  w  sprawie  nakładki  asfaltowej  na  ul.  Karniszewickiej,  uprzejmie

informuję, że stan  techniczny  nawierzchni  ulicy  Karniszewickiej  na  odcinku  od  ul.  Piłsudskiego

do ul. Lutomierskiej, od ul. Lutomierskiej do ul. Wspólnej i od ul. Wspólnej do ul. Torowej jest dobry

natomiast  odcinek  od  ul.  Torowej  do  ul.  Podmiejskiej  wymaga  w  niedługim  czasie  naprawy

nawierzchni.  

Dlatego też, w miarę posiadanych środków w budżecie miasta będzie brane pod uwagę wykonanie

nakładki bitumicznej na tym odcinku. 
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